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ACTA DE LA TAULA SECTORIAL DE DRETS DE LA 
CIUTADANIA I COHESIÓ SOCIAL 
Sessió ordinària 
 

Número de la sessió: 2024/06 

Data: 18 de juny de dos mil vint-i-quatre 

Hora: De 18:15 hores a 19:30 hores 

Lloc: Ca n’Arús 

 

Assistents: 

- Jordi Ibáñez, president de la TS de Drets de la Ciutadania i 

Cohesió Social 

- Enric Roldán, representant de El Casalet i president en funcions de 

la TS de Drets de la Ciutadania i Cohesió Social 

- Jesús Solores Arroyta, representant Creu Roja 

- Joan Font 

- Josep Maria Pujol i Boira, representant Fòrum l’Hospitalet Espai 

interreligiós 

- Juan Antonio Castillo Fontanet 

- Juan Garcia de la Fuente, representant ONGD CohesionART 

- Lelia Becana Velasco, representant de l’Associació de veïns i 

veïnes La Florida 

- Kiko Segura Domínguez, representant Fundació La Vinya 

- Montserrat Onrubia, representant ACAF 

- Paca Hernández Núñez, representant en Comú Podem 

- Pilar Xifré Guiteras, representant Associació de Donants de sang 

de l’Hospitalet de Llobregat 

- Santiago González Piñeiro 

- Víctor Ventura Sánchez 

 

Assistents pertanyents a grups de treball i pendent d’inscriure’s a la Taula 

Sectorial: 

- Lorena González, grup de treball per “Generar espais 

d'acompanyament per famílies de 0 a 3 anys. Potenciar xarxes 

d'infància 0-6 anys i de noves maternitats” 

- Mar Castro, grup de treball per “Generar espais d'acompanyament 

per famílies de 0 a 3 anys. Potenciar xarxes d'infància 0-6 anys i de 

noves maternitats” 

No assisteixen i comuniquen absència: 
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- Toñy Mercader Pinel, representant JIS 

- Antonio Rodríguez Ponce, no assistirà a cap TS més 

- Silvia Mora Romero, representant Associació Cultura Tretze, 

excusa per visita médica 

- Rosa Mari Martín García, representant Fundació Akwaba 

- Xavier Castellano Giros, Fundació Catalana de l’Esplai. Excusa 

per incompatibilitat amb l’activitat d’estiu de l’entitat. 

 

No assisteixen: 

- Alejandro Caamaño López 

- Alejandro Moreno Oliva, representant Espíritu de Santa Cruz de la 

Sierra 

- Amaya Cazorla, Oficina del Pla integral  Les Planes Blocs Florida 

- Ana Paula Fernandes 

- Asensi Montoya Martínez, representant Amics del Parc del Centre 

- Carmen Flor Gejaño Purilla, representant del Club deportivo señor 

Lauren en Barcelona Ica-Perú 

- Cristina Castellano Abarca, representant Ajuntament de l’Hospitalet 

(Oficina del Pla de Regeneració Urbana Integral Les Planes-Blocs 

Florida) 

- Enrique Richard Rodríguez, representant Fòrum interreligiós  

- David Contreras Baena 

- Eduardo Molist Fondevila 

- Elena Gallego Acedo 

- Elisabeth Bécares 

Elisa Benítez López, representant AFEMHOS 

- Enrique Rodríguez, representant Forum l’Hospitalet de Llobregat 

- Eugenia Delgado Mata, representant Plàudite Teatre. Espai Arts 

Escèniques 

- Flora Pastor Lecha 

- Francisco Javier Fenoy Serrano 

- Inés Rodríguez 

- Isabel Reina Martínez 

- Inmaculada Martos López, representant Comissió de festes La 

Florida 1983 

- Jaume Garganté Queralt, representant Associació Centre Bellvitge 

de discapacitat intel·lectual 

- Javier Álvarez García 

- Joan Castillo Fontanet 

- Joan Manuel Gutiérrez Albentosa 

- Josep Pereira Orta, representant Terrarios Albos 

- Juan Luis Hidalgo Contreras 
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- Julia Paula Portal Fernández, representant Associació de veïns i 

veïnes La Florida 

- Laura Alzamora Merino, representant l’Hospitalet En Comú Podem 

- M. Dolores Serrano Acosta 

- M. Carmen Sanchez Querol, representant Associació Gent Gran de 

Ca N’arús 

- María Luisa Bergantiños García 

- Marina Ruiz Pons, representant Associació Retina Catalunya 

- Marta Lordén Cabré 

- Martha Cedeño Pérez 

- Miguel Jacob Montaño Orihuela 

- Montserrat Parejo Nievas, representant Grup de Dones Collblanc-la 

Torrassa 

- Montserrat Sánchez Fornals 

- Noèlia Medina Montes 

- Olga Rodríguez Quirós 

- Patricia Gómez Viñas 

- Pilar Martínez, representant de la Residència de discapacitats 

intel·lectuals de Bellvitge 

- Rafael Cañete Ruiz, representant ACAF 

- Raül Brenchat Barberà, representant EMMCA 

- Roberto  Cerviño Bouzas 

- Sonia Planas Gimeno 

- Susana Gil Pérez 

- Victoria Casanova Fernandez 

 

 

Assistència tècnica: 

- Obdulia Domínguez, assistència tècnica de l'empresa EDAS 

 

Constatada l’existència del quòrum previst al Règim de funcionament de 

les taules sectorials, obre la sessió el Sr. Jordi Ibáñez, president en 

funcions, dona la benvinguda als assistents i s’entra en l’examen i debat 

dels assumptes relacionats a l’Ordre del Dia. 

 

1. Aprovació de l’última acta 

El Sr. Jordi Ibáñez, pregunta si hi ha alguna esmena a l’acta del 28 de maig. 

Sense resposta en contra, s’aprova l’acta anterior. 

Es proposa afegir a les persones que han justificat l’absència. 
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2. Informació de l’adhesió als grups de treball 

A. Generar espais d'acompanyament per famílies de 0 a 3 anys. Potenciar 
xarxes d'infància 0-6 anys i de noves maternitats. Es farà la primera 
sessió el dia 2 de juliol. Han fet un grup de WhatsApp. 

 

B. Facilitar procediment d'empadronament. La primera sessió tindrà lloc el 
27/06/204 a les 17:30. Assistirà la Síndica de greuges i es farà a la Creu 
Roja.  

Es demana que les persones que participen en els grups de treball i 
assisteixen a la TS de Drets de Ciutadania i no estiguin inscrites que ho 
facin per poder assistir a la Taula. 

 

3. Seguiment de les accions a desenvolupar en la proposta de: 

Cessió d'espais i equipaments per a entitats de la ciutat. 

Es mostra en pantalla l’excel amb els camps a recollir per al mapatge 

d’espais i que va elaborar el Sr. Jonatan Sánchez. El Sr. Jordi Ibáñez 

demana si tothom està d’acord o vol fer alguna aportació. Es fa un repàs 

dels camps de l’excel i es fan les següents aportacions: 

● En el camp de “Dificultats d’accés actual” i que en les caselles posa 

adaptat, es demana que posi accessible (què té ascensor, lavabos 

adaptats, etc.) 

● A la columna d’espais/sales, que constin el nombre de sales 

● Afegir el tipus d’equipament disponible, com a suport tècnic, per ex., 

disponibilitat d’equip de so, teatre, projector, etc. També si hi ha 

consergeria, wifi. 

● Hi ha dubtes en el camp de cessió, perquè en alguns ho gestiona 

l’Ajuntament i per tant, no està cedit. Caldria que posés qui porta la 

gestió, més que si està cedit 

● Dades de contacte (pàgina web, telèfon, correu electrònic i altres 

mecanismes de comunicació). 

● En el tipus d’equipament que posi també si és local. Es comenta que 

a mida que es vagin omplint els camps apareixeran diferents 

tipologies.  

● Si té espais disponibles. 

● Si és un llistat de tot el que hi ha a la ciutat, que consti, en una 

columna si es poden demanar espais i si cobren per l’espai. 
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● Des de la TS caldria definir criteris per la utilització i cessió dels 

espais i demanar la flexibilització i homogeneïtzació de 

procediments per a tots els espais. 

Participant (P) comenta què passa si l’entitat no és cultural, i alguns 

equipaments demanen que l’entitat sigui de cultura. Comenta que es podria 

disposar d’informació de quins són els horaris en què hi ha més 

disponibilitat d’espais.  

El Sr. Jordi Ibáñez comenta que els Casals de Gent Gran de la Generalitat 

de Catalunya ara mateix són casals comunitaris i disposen d’uns espais. Al 

de La Florida ja s’han fet algunes reunions, amb caràcter obert. Un altre 

espai és el de Gornal Activa disponible a la tarda. (P) comenta que el 

principal problema del Gornal Activa és la distància, que no està al centre, 

i agafar metro i autobús per a persones grans és més dificultós.  

El Sr. Jordi Ibáñez comenta que per conèixer els espais és millor fer la 

demanda seguint el procediment establert. S’observa que després de la 

Covid hi ha espais que s’han tancat, com l’Harmonia. (P) comenta que 

l’Espai Barrades té sales d’estudi i també les cedeixen per fer xerrades, 

depenent de l’època. 

 (P) comenta que en alguns equipaments hi ha condicions de cessió dels 

espais que fan molt complicat la tramitació per la reserva, és el cas del 

Centre Cultural de Bellvitge que demana una instància per registre amb 30 

dies d’antelació, i per una assemblea que es convoca d’una setmana per 

un altre el fa inviable. (P) en altres casos se’ls demana coses que no són 

necessàries i impedeixen que les entitats puguin fer les seves activitats, 

com per ex., demanar una assegurança i després dir que no és necessària, 

demanar un pla d’evacuació estant al carrer, etc. 

Es demana que es pogués partir del llistat que té l’Ajuntament. 

El Sr. Enric Roldán proposa fer una distribució de les persones participants 

a la TS per territoris i fer un treball de camp per identificar espais que 

existeixen i possibles espais que podrien incorporar-se. Cadascú es mourà 

pel seu districte i es planteja que es disposi d’un llistat.  

(P) pregunta què passa amb Albert Germans. (P) explica que era una 

fàbrica tèxtil modernista que va tancar al 1928 i està sense ús. Va estar 

ocupada. L’Ajuntament va arribar a un acord amb RENFE per fer una 

escola de maquinistes, però finalment no es farà. És un espai comprat per 

l’Ajuntament. El veïnat l’està reivindicant per fer-hi usos. El Sr. Jordi Ibáñez 

explica el cas de Can Sumar. A La Florida els espais de l’antic esplai que 
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s’estan tornant a utilitzar. (P) pregunta com es pot saber què espais 

històrics de la ciutat hi ha perquè no es facin mal ús i s’utilitzin per l’ús de 

la ciutat. (P) demana de qui és l’espai on estava l’ONCE, ja que  porta buit 

molt de temps.  

(P) es comenta que els patis de les escoles també són espais que es 

podrien utilitzar i cal un registre. Tot i que hi ha centres educatius que fan 

patis oberts, inclosos els caps de setmana. Es comenta que hi ha un 

projecte que ho regula, sobretot al nord de la ciutat. Molts centres educatius 

es van trobar amb problemes. Els centres poden tenir diferent titularitat i 

poden no tenir condicions adequades, com no tenir conserge. És un 

projecte que no s’ha fet correctament perquè no s’ha dinamitzat, ni informat 

als joves perquè en puguin gaudir, i s’ha cedit a entitats que només volen 

obrir les portes. Hi ha projectes que estan tenint mala fama perquè no estan 

correctament gestionats. (P) comenta que hi ha activitats, com els casals 

d’estiu que s’estan realitzant en males condicions, i per tant, cal distingir no 

només l’espai de l’entitat sinó on fa les activitats, ja que es fan en llocs 

dispersos i en males condicions.  

(P) comenta que hi ha espais, com l’antiga biblioteca de Sta. Eulàlia, que 

són edificis no adaptables i que no es podrà fer res.  

4. Informació del grup de treball de sensellarisme 

(P) comenta que es continua sense convocar la Taula d’inclusió. Han 

demanat el motiu. Es comenta que pot ser per problemes de personal 

responsable i que en altres casos s’ha substituït amb personal tècnic. 

(P) informa que es farà una campanya d’estiu, igual que es fa la d’hivern. 

Per informa a les persones sense llar dels recursos que hi ha a la ciutat.  

(P) informa que els han convocat per al curs que ve per fer recompte.  

La Creu Roja fa el seu servei, i si en algun altre barri vol muntar un equip 

de carrer se’ls facilitarà la informació.  

5. Informacions diverses 

(P) informa que el Consell Educatiu no s’ha convocat el segon trimestre i 

tampoc el tercer trimestre. Pregunta si es pot preguntar enlloc. El Sr. Jordi 

Ibáñez respon que ho preguntarà.  
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(P) comenta que ACAF és una entitat de persones amb discapacitat i no 

sabien que hi havia una Taula de persones discapacitades. (P) respon que 

depèn de Serveis Socials.  

 

Tancament de la sessió i data de la propera reunió 

I no havent-hi més assumptes de què tractar, el President aixeca la sessió 

essent les 19.20 hores del dia 18 de juny de dos mil vint-i-quatre de tot el 

qual com a Secretària en dono fe.  

La propera sessió s’acorda el 1 d’octubre a les 18:15h.  


